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1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Hij meldt de afwezigheid 

van de heer Hendriks. De heer Tijssen wordt aangewezen om in geval van stemming als eerste 

zijn stem uit te brengen. 

 

2.  Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt in overeenstemming met het concept vastgesteld. 

 

3. Vragenhalfuurtje. 

Van het vragenhalfuurtje wordt geen gebruik gemaakt. 
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4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 11 oktober 

2018. 

De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld. 

 

5. Ingekomen stukken. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

6. Voorstel tot vaststelling van de Grondnota 2018. 

De heer Gruijters vindt het jammer dat de mogelijkheid van gronduitgifte door middel van 

erfpacht wordt beëindigd. Verder maakt hij zich zorgen over de betaalbaarheid van de sociale 

huur- en koopwoningen. Hij heeft moeite met de voorgestelde prijsverhogingen voor deze 

categorieën. Samen met de PvdA zal zijn fractie daarom een amendement indienen om die 

voorgestelde verhoging ongedaan te maken. Verder vraagt hij nadrukkelijk aandacht voor de 

betaalbaarheid van de duurzame woningen die gebouwd gaan worden in het plan Kerkakkers. 

Tot slot pleit hij voor een discussie met het college over de toekomst van de woningbouw nu de 

beschikbaarheid van grond verder afneemt. 

De heer Van der Heijden wil een toelichting op de argumenten van het amendement. 

De heer Strijbosch leest vervolgens het amendement voor dat hij samen met de fractie van De 

Werkgroep indient om de prijzen van grond voor sociale huur- en koopwoningen te bevriezen. 

De kern van het amendement luidt als volgt. 

Stelt voor het ontwerpbesluit bij beslispunt 2 als volgt te wijzigen: 

 Woningbouw sociale huursector en woningbouw goedkope koop niet te verhogen; 

 de verschillende categorieën bedrijventerrein Bemmer IV te verhogen met 3%. 

 De minder opbrengst van € 70.356,- te verrekenen met een verhoging van de grondprijs 

voor huurwoningen boven de liberaliseringsgrens en voor woningbouw vrije sector met 3,25 % 

per m2. 

Het amendement is als bijlage aan deze besluitenlijst gehecht en maakt hier integraal onderdeel 

vanuit.  

De heer J. Brouwers heeft begrip voor de verhoging van de grondprijzen met 3 %. Ook hij 

maakt zich zorgen over de betaalbaarheid van de woningen. Hij is echter van mening dat er al 

sprake is van een behoorlijk prijsverschil tussen de grond voor vrije sector woningen en die voor 

sociale huur- en koopwoningen. Hij vraagt zich af of het fair is om financiële gevolgen van het 

bevriezen van de prijzen af te wentelen op geïnteresseerden van een vrije sector kavel. Hij kan 

daarom niet achter het amendement staan.  

De heer Straatman wil nadere informatie over de mogelijkheden van ruimte-voor-ruimte 

woningen. Verder stelt hij voor om af te zien van de voorgestelde verplaatsing van de boom 

langs de Oranjelaan. Dat geld kan breder ingezet worden voor de verfraaiing van de omgeving. 

Het STEC rapport over Bemmer IV wil hij graag behandeld zien in de commissie. 

Wat het amendement betreft wijst hij er evenals de heer Brouwers op dat er al verschillen 

bestaan in grondprijzen voor vrije sector woningen en sociale huur- en koopwoningen. Die 

verschillen moeten wat hem betreft niet nog groter worden. Zijn fractie zal het amendement 

daarom niet steunen.  

Wethouder Van der Zanden geeft aan dat voortzetting van uitgifte van industriegrond via 

erfpacht als gevolg van gewijzigde regelgeving juridisch gezien niet meer mogelijk is. 
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Zij ontraadt het amendement omdat het financiële voordeel gering is en er al sprake is van 

prijsdifferentiatie in de bouwgrond voor vrije sector en sociale huur- en koopwoningen.   

De heer Gruijters is van mening dat er sprake is van een morele verantwoordelijkheid bij de 

gemeenteraad om woningen voor zoveel mogelijk mensen bereikbaar te houden. De effecten 

zijn inderdaad beperkt maar het is wel een duidelijk signaal en toch een eerste aanzet tot het 

betaalbaar houden van sociale huur- en koopwoningen.   

Wethouder Van der Zanden merkt ten aanzien van de boom aan de Oranjelaan op dat het 

college deze boom graag wil behouden voor de buurt als historisch natuurelement. Al eerder is 

toegezegd dat er in de commissie een discussie gevoerd zal worden over de toekomstige 

grondpolitiek. 

Wethouder Meulensteen geeft aan dat het STEC rapport bij griffier ter inzage zal worden gelegd 

omdat het rapport marktgevoelige informatie bevat. 

Hij verwacht in februari – maart 2019 een eerste discussie met de raad te kunnen voeren over 

de aanpak van het buitengebied. Dat is een geschikt moment om het beleid ten aanzien van 

ruimte-voor-ruimte te bespreken. Bij de uitvoering van het plan Kerkakkers wordt aandacht 

besteed aan de betaalbaarheid van de woningen maar de grondnota moet uiteindelijk ook 

sluitend zijn.   

De heer Strijbosch doet nogmaals een beroep op de andere partijen om het amendement te 

steunen. Dit is in feite de enige knop waaraan de raad kan draaien als het gaat om het 

betaalbaar houden van sociale huur- en koopwoningen. Hij wenst het amendement in stemming 

gebracht te zien. 

De heer R. Verschuren legt een stemverklaring af waarin hij aangeeft dat zijn partij terdege 

waarde hecht aan het betaalbaar houden van sociale huur- en koopwoningen, maar dat de 

financiële consequenties daarvan niet afgewenteld mogen worden op kopers van grond voor 

vrije sector woningen. Deze kopers worden vanwege het bestaande prijsverschil al zwaarder 

belast. 

De voorzitter brengt vervolgens het amendement in stemming. Voor het amendement stemmen 

de fracties van de PvdA, het CDA en De Werkgroep. Tegen het amendement stemmen de 

fracties van ABL en PNL. De voorzitter stelt vast dat het amendement met 11 stemmen tegen en 

7 stemmen voor is verworpen.  

Vervolgens stelt hij vast dat niemand stemming verlangt over het voorstel tot vaststelling van 

de grondnota, waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te hebben gestemd.  

 

7. Voorstel tot vaststelling van de Programmabegroting 2019. 

De algemene beschouwingen over de begroting worden afgetrapt door de heer Straatman van 

PNL. Vervolgens geven mevrouw Verhoeven namens De Werkgroep, de heer Van der Heijden 

namens het CDA, de heer Strijbosch namens de PvdA en de heer Verschuren namens ABL hun 

beschouwingen over de begroting. De teksten van de beschouwingen zijn als bijlagen bij deze 

besluitenlijst gevoegd. 

Tijdens de beschouwingen worden de volgende amendementen en moties ingediend. Deze 

amendementen en moties zijn als bijlage bij deze besluitenlijst gevoegd en maken hier integraal 

onderdeel vanuit. 

 

De volgende amendementen worden ingediend: 

1. Amendement De Werkgroep begroting 2019 – Bomenfonds 

Besluit: 
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tot vaststelling van de Programmabegroting 2019 van de gemeente Laarbeek, inclusief 

het daarin opgenomen dekkingsplan, met dien verstande dat de volgende 

aanpassingen daarin worden verwerkt. 

 Het bomenfonds jaarlijks met € 10.500 aan te vullen 

 Jaarlijks € 10.500 te besteden aan klimaatbestendig waterbeheer 

 Voor beide bedragen dekking te vinden door jaarlijks € 21.000 te onttrekken aan het 

Duurzaamheidsfonds. 

 

2. Amendement ABL begroting 2019 – reservering aanpak situatie Donkse brug 

Besluit:  

tot vaststelling van de Programmabegroting 2019 van de gemeente Laarbeek, inclusief het 

daarin opgenomen dekkingsplan, met dien verstande dat de volgende aanpassingen daarin 

worden verwerkt.  

Het bedrag van 500 k€, dat jaarlijks voor een periode van 6 jaar gereserveerd gaat worden ten 

behoeve van projecten die voortkomen uit de studie Bundelroute, jaarlijks met 50k€ te 

verlagen. Deze jaarlijks vrijkomende 50k€ (in totaal 300k€) kunnen vervolgens direct 

gereserveerd worden voor een aanpak van de situatie rondom de Donkse Brug te Beek en Donk. 

 

De volgende moties worden ingediend: 

1. Motie PNL Fietspad Sonseweg; 

Draagt het college op  

• een haalbaarheidsonderzoek uit te voeren naar de mogelijkheden van de aanleg van een 

fietspad langs de Sonseweg  

• de kosten voor dit onderzoek ten laste te brengen van de voorziening wegen. 

 

2. Motie PNL Ramingen sociaal domein; 

Draagt het college op  

• voor de komende jaren samen met de gemeenteraad voorstellen voor te bereiden om de 

kosten sociaal domein beheersbaarder te maken en in overeenstemming te brengen met de 

rijksbijdragen hiervoor. 

 

3. Motie PNL Tussenevaluatie Ondernemersfonds; 

Draagt het college op 

• een draagvlakonderzoek te organiseren voor het ondernemersfonds, waarbij het van belang 

is dat alle ondernemers die meebetalen aan het fonds ook betrokken worden bij het 

onderzoek 

• de extra kosten van dit onderzoek ten laste te brengen van de post onvoorzien 2018. 

 

4. Motie De Werkgroep Op weg naar een circulaire economie, voor een duurzaam 

Laarbeek; 

Draagt het college op: 

In navolging van voorgenoemde succesvolle acties te komen tot een soort van 

afvalverminderingsrace, waaraan inwoners, bedrijven, maatschappelijke organisaties en 

verenigingen kunnen deelnemen. Doelstelling daarvan is de betrokkenheid bij  afvalscheiding te 

stimuleren, waardoor we kunnen komen tot verdere afvalvermindering en afname van CO2-

uitstoot, zodat we een volgende stap richting circulaire economie kunnen zetten. 
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5. Motie CDA Handhaven realisatieperiode 5 jaar voor openbare verlichting; 

Besluit   

Het college op te dragen: 

 het besluit van 7 december 2017 ten aanzien van het beleidsplan “Licht in de openbare 

ruimte 2018” in stand te houden en de openbare verlichting conform dit besluit binnen 5 jaar 

te vervangen;  

 de extra lasten die hieruit voortvloeien tijdelijk te halen uit het duurzaamheidsfonds en de 

baten op termijn terug te laten vloeien in het duurzaamheidsfonds; 

 

6. Motie PvdA Verduurzaming bestaande huurhuizen; 

Draagt het college op: 

• In overleg te treden met de woningstichting om het isoleren van slecht geïsoleerde 

huurhuizen te bevorderen; 

• Samen  met de woningstichting onderzoek te doen naar middelen en mogelijkheden om bij 

geschiktheid,  voor de huurders op kostenneutrale wijze, zonnepanelen te laten installeren. 

 

7. Motie PvdA Betaalbaar houden van het bouwen van sociale huur- en 

koopwoningen; 

Draagt het college op: 

• De mogelijkheden te onderzoeken om de kostprijs van sociale huur-en koopwoningen zo laag 

mogelijk te houden om zo de betaalbaarheid voor de doelgroep te behouden; 

• Bij de volgende Kadernota met voorstellen hierover te komen. 

 

8. Motie PvdA Zonnepanelen op gemeentelijke gebouwen; 

Draagt het college op: 

• Versneld onderzoek te doen naar plaatsing zonnepanelen op alle geschikte gemeentelijke 

gebouwen; 

 Met een plan van aanpak te komen bij de volgende kadernota. 

 

De voorzitter schorst de vergadering.  

De voorzitter heropent de vergadering waarna de collegeleden achtereenvolgens ingaan op de 

beschouwingen en de gestelde vragen. 

 

Wethouder Van der Zanden spreekt van een koerswijziging in de begroting nu er structureel 

wordt gereserveerd voor het onderhoud en de vervanging van voorzieningen in de gemeente.  

De stand van de reserves is meer dan voldoende voor het opvangen van eventuele risico’s. Dit 

blijft een aandachtspunt voor het college. Voor zowel nieuwe als bestaande speelplekken worden 

beleidsregels opgesteld.  

De motie van het CDA wordt door haar afgeraden omdat structurele uitgaven wettelijk gezien 

niet met éénmalige middelen gedekt mogen worden zoals in de motie wordt voorgesteld. De 

provincie zal dit niet goedkeuren. Blijven werken met materialen die nog niet versleten zijn is 

ook duurzaam. Het college kiest er daarom voor om de plannen voor vervanging van de 

openbare verlichting over een langere periode uit te smeren. De eerste jaarschijf die door de 

raad beschikbaar is gesteld zal worden aangewend voor een proef om 3 fietspaden te voorzien 

van ledverlichting en telemetrie om te kijken wat het beste werkt.   
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Ten aanzien van het amendement van De Werkgroep voor het instellen van een bomenfonds 

merkt ze op dat er al een bomenfonds bestaat. In de loop van het komende jaar komt het 

college met een bomenvervangingsplan. Zij stelt voor om dat plan eerst af te wachten. Dat zal 

aan de raad worden voorgelegd zodat die zich uit kan spreken over de financiering daarvan.  

Wethouder Meulensteen geeft een korte toelichting op de gestegen kosten van de ODZOB. Hij 

merkt op dat de directeur van de ODZOB in de commissievergadering van 14 november 

aanwezig zal zijn om een nadere toelichting te geven op het regionaal operationeel kader 

milieutoezicht en dat zij dan ook aanvullende vragen over de gestegen kosten kan 

beantwoorden. Verder is het college bezig de mogelijkheden te bekijken voor het ontwikkelen 

van woonvormen voor ouderen, gelet op de toenemende vergrijzing. Het is geen gemakkelijke 

opgave omdat het college ook afhankelijk is van initiatieven vanuit de maatschappij. Verder 

zullen de bestemmingsplannen hierop moeten worden aangepast. Uitgangspunt is wel dat er 

sprake blijft van gemêleerde woonvormen.   

Het college wil in februari/maart 2019 aan de hand van een presentatie verder in discussie met 

de raad over de visie op het buitengebied. Hij is geen voorstander van het amendement van 

ABL om geld te reserveren voor de Donkse brug vanuit de geplande reservering voor projecten 

uit de studie bundelroutes. De voorziene 3 miljoen is namelijk een minimale reservering om 

succesvol in projecten in het kader van de bundelroutes te kunnen deelnemen. Hij zegt toe de 

berekening van deze reservering te verstrekken aan de raad. Overigens wil hij eerst in overleg 

met omwonenden van de Donkse brug om te kijken wat er nodig en wenselijk is alvorens geld 

hiervoor te reserveren. Voor de uitvoering komt het college dan natuurlijk naar commissie en 

raad. Ten aanzien van de motie Sonseweg wijst hij erop dat een quick scan al heeft uitgewezen 

dat zo’n fietspad om en nabij de 2 miljoen gaat kosten. Bovendien kan de Sonseweg mogelijk 

meegenomen worden in de adaptieve agenda van de bereikbaarheidsagenda waardoor de regio 

zo’n onderzoek gaat uitvoeren. Hij is verbaasd over de motie gelet op het overleg wat op 18 

oktober 2018 heeft plaats gevonden met het bestuur van het ondernemersfonds. Afgesproken is 

namelijk dat het bestuur voor 15 november aanstaande met een plan van aanpak komt.  

De heer Straatman geeft aan dat de motie is ingediend omdat al bekend is hoe dat plan van 

aanpak eruit gaat zien.  

Wat de motie van de PvdA over betaalbare sociale huur- en koopwoningen betreft, deelt 

wethouder Meulensteen de zorg maar merkt hij op dat het bijna een onmogelijke opgave is om 

onder de 2 ton te blijven met de bouwkosten. Het college heeft hier samen met woningstichting 

Wocom wel aandacht voor maar de mogelijkheden zijn beperkt.  

De motie van de Pvda over verduurzaming van de bestaande woningen zou hij graag 

raadsbreed gesteund zien omdat het college hierover in overleg is met de Wocom en deze motie 

helpt om de aandacht van Wocom op de woningen in Laarbeek vestigen.  

Wethouder Briels proeft een brede steun in de raad voor het thema duurzaamheid. Hij is daar 

blij mee omdat het een steeds belangrijker thema wordt. De motie van PNL om de kosten 

sociaal domein beheersbaarder te maken en in overeenstemming te brengen met de 

rijksbijdragen hiervoor, vindt hij niet reëel. Volgens hem moeten we er rekening mee houden 

dat we de kosten voorlopig nog niet kunnen beteugelen. Uiteraard doet het college hiervoor zijn 

best en wordt hier al hard aan gewerkt. Het blijft een terugkerend thema wat hij de in 

commissie steeds zal bespreken. Zo zal hij op korte termijn in de commissie nader ingaan op 

het contractbeheer. Volgende week zal in de commissie de verordening Jeugdhulp Laarbeek 

worden behandeld waardoor het mogelijk wordt meer regie te voeren op dit thema. Hij ontraadt 

de motie omdat deze ertoe leidt dat er dan een aantal zeer pijnlijke maat-regelen genomen 
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moeten worden. Laarbeek komt niet in aanmerking voor een tegemoetkoming van het rijk in de 

kosten van de jeugdzorg omdat de tekorten hier niet zo groot zijn. Dat neemt niet weg dat het 

college, samen met de regio, in Den Haag aandacht blijft vragen voor voldoende budgetten voor 

de zorg. Wat de Omgevingswet betreft zal hij commissie en raad steeds op de hoogte houden 

van de ontwikkelingen. Elk half jaar komt het college met een evaluatie van het 

werkprogramma duurzaamheid waarbij ernaar gestreefd wordt om dit zo concreet mogelijk te 

maken. Hij noemt enkele concrete voorbeelden die al in het kader van duurzaamheid zijn 

verwezenlijkt. De gemeente heeft een voorbeeldfunctie, maar kan dat uiteraard niet alleen. 

Bewustwording bij de inwoners is dan ook een belangrijk aandachtspunt.   

Wethouder Buter geeft aan dat het project Mariëngaarde eigendom is van een particulier. Met 

het ingediende plan kon het college niet instemmen. Het wachten is nu op een aangepast plan.   

De beschikbare middelen voor armoedebestrijding zijn toereikend. Met de stichting Leergeld is 

een goede overeenkomst gesloten over de inzet daarvan. De beschikbare middelen vanuit het 

rijk zijn niet geoormerkt en blijven tot 2021 beschikbaar. Op dat moment zal het college 

uiteraard met de raad in discussie gaan over voortzetting van het beleid. Ze blijft zich inzetten 

om de regeling ook onder de aandacht te brengen bij de ‘werkende armen’.  

Wethouder Slaets wijst op het feit dat er gewerkt wordt aan een nieuw beleidsplan voor het 

sociaal domein wat in 2019 aan commissie en raad wordt voorgelegd en waarin ook aandacht 

wordt besteed aan de zorgen die geuit zijn over de aspecten vergrijzing en dementie. Verder 

geeft zij aan dat de uitspraak van de Centrale raad van beroep over een schoon en leefbaar huis 

geen effect heeft voor de Peelregio en dus ook niet voor Laarbeek omdat we werken met een 

andere verordening. Uiteraard zal ze commissie en raad op de hoogte houden van eventuele 

nieuwe ontwikkelingen op dit gebied.   

De burgemeester geeft aan dat het nieuwe veiligheidsplan in de komende week in de commissie 

wordt besproken. Verder zal hij de raad op 13 december informeren over de stand van zaken 

met betrekking tot handhaving en ondermijning. Het veiligheidsgevoel van de inwoners van 

Laarbeek is goed. De manier van communiceren speelt daarin een grote rol. Het streven is erop 

gericht om problemen samen met de inwoners aan te pakken. De suggestie om een spreekuur 

in te voeren neemt hij ter overweging mee. Ook de suggestie om voortaan te werken met 

duurzame relatiegeschenken is het overwegen waard. Hij stelt vervolgens alle moties en 

amendementen één voor één aan de orde. 

De heer Straatman heeft de motie van PNL over het ondernemersfonds aangepast en leest deze 

voor. Hij wil weten wat het draagvlak is onder de ondernemers. 

De gewijzigde tekst luidt als volgt.  

Draagt het college op 

 Om in overleg te gaan met het Ondernemersfonds om hen te houden aan de afspraak om 

alsnog een tussenevaluatie uit te voeren, waarbij het draagvlak onder de ondernemers 

wordt onderzocht en waarbij alle partijen die mee betalen worden betrokken; 

 Om met het Ondernemersfonds af te spreken dat dit onderzoek voor april 2019 is afgerond. 

Wethouder Meulensteen geeft aan zich in de gewijzigde tekst te kunnen vinden. 

Wat de motie over het sociaal domein betreft geeft de heer Straatman aan blij te zijn met de 

koerswijziging in de begroting en wil hij dat de raad samen met het college gaat onderzoek waar 

het nog beter kan als het gaat om de beheersing van de kosten in het sociaal domein.  

Andere partijen zijn van mening dat motie overbodig is omdat de inzet van het college al gericht 

is op kostenbeheersing. Bovendien is door het college toegezegd dat zij samen met de raad in 
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de eerste helft van 2019 in discussie gaat over kostenbeheersing over de volle breedte van de 

begroting.  

De heer Straatman trekt daarop de motie in. 

De heer T. Brouwers is van mening dat er wellicht meerdere instanties zijn die willen 

meebetalen aan de aanleg van een fietspad langs de Sonseweg. Daarom is het goed om een 

haalbaarheidsstudie uit te voeren.  

Andere partijen zijn van mening dat het beter is om de uitkomsten van de studie naar de 

bundelroutes af te wachten omdat dit hierin mogelijk ook wordt meegenomen. 

Wethouder Meulensteen zegt toe dat hij wanneer hij in het kader van de studie naar de 

bundelroutes mogelijkheden ziet om een fietspad langs de Sonseweg op de agenda te krijgen, 

hij niet zal nalaten om dat direct te doen. 

De heer T. Brouwers trekt daarop de motie in. 

De heer Van Bree merkt ten aanzien van de motie over de afvalrace op dat deze race niet persé 

al in 2019 georganiseerd hoeft te worden. Doel is om de betrokkenheid bij burgers en bedrijven 

te vergroten om te komen tot een verdere afvalreductie.  

Andere partijen steunen het achterliggende doel maar zijn van mening dat er meer informatie 

nodig is en daarom beter op een ander moment ingebracht kan worden.  

De heer Van Bree trekt de motie terug en zal deze betrekken bij de discussie over circulaire 

economie die begin 2019 gevoerd zal worden. Het amendement over het bomenfonds houdt hij 

overeind omdat hiervan een belangrijk signaal uitgaat.  

Andere partijen steunen het standpunt van de wethouder om eerst het bomenbeleidsplan af te 

wachten. 

De heer Van Bree is blij met de toezegging dat er een bomenbeleidsplan komt en trekt daarop 

het amendement in.  

De heer Van der Heijden wenst de motie over het handhaven van de realisatieperiode van 5 jaar 

voor de openbare verlichting vanuit de duurzaamheidsgedachte overeind te houden.  

Andere partijen zijn met de wethouder van mening dat er geen financiering voorhanden is om 

de motie uit te voeren. Het duurzaamheidsfonds is bedoeld voor eenmalige projecten en niet 

voor het dekken van structurele kosten. 

De voorzitter schorst vervolgens kort de vergadering.  

De voorzitter heropent de vergadering.  

Wethouder Van der Zanden geeft nogmaals een korte toelichting op de financiële systematiek 

ten aanzien van de motie. Zij komt tot de conclusie dat de provincie geen goedkeuring zal geven 

aan het dekkingsplan zoals verwoord in de motie.  

De heer Van der Heijden trekt daarop de motie in. 

De heer Gruijters vraagt of de eerste jaarschijf, zoals die in het raadsbesluit van vorig jaar 

beschikbaar is gesteld, nog wel beschikbaar is.  

Wethouder Van der Zanden geeft aan dat het krediet nog staat en hiermee een pilot voor 

ledverlichting en telemetrie voor 3 fietspaden zal worden bekostigd.  

De heer Strijbosch Houdt zijn motie over verduurzaming van de bestaande huurwoningen in 

stand en gaat er desgevraagd vanuit dat het college bij de uitvoering daarvan ook aandacht 

heeft voor de verwijdering van asbest.  

Ten aanzien van zijn motie over het betaalbaar houden van sociale huur- en koopwoningen kan 

hij zich vinden in het procesvoorstel van de heer Gruijters om de discussie hierover in de eerste 

helft van 2019, ruim voorafgaand aan de kadernota, met elkaar te voeren. Hij trekt daarop de 

motie in. 
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Zijn motie over zonnepanelen op gemeentelijke gebouwen ontmoet weinig steun vanuit de raad 

omdat men vindt dat het college hier al op ingezet heeft. De motie wordt als overbodig 

beschouwd en wordt daarop door de heer Strijbosch ingetrokken. 

De heer Verschuren trekt het amendement van zijn fractie over het doen van reserveringen ten 

behoeve van de situatie bij de Donkse brug in, gelet op de toezeggingen van de wethouder in 

zijn antwoord.  

 

De voorzitter brengt vervolgens het voorstel tot vaststelling van de programmabegroting 2019 

in stemming. Alle fracties stemmen voor het voorstel waardoor het voorstel tot vaststelling 

unaniem is aangenomen.  

Vervolgens brengt de voorzitter de motie van de PvdA over de verduurzaming van 

huurwoningen in stemming. Alle fracties stemmen voor de motie waardoor de motie unaniem is 

aangenomen. 

Tot slot brengt de voorzitter de gewijzigde motie van PNL over het ondernemersfonds in 

stemming. Voor de motie stemmen de fracties PNL en ABL. De fracties van De Werkgroep, CDA 

en PvdA stemmen tegen waardoor de motie met 11 stemmen voor en 7 stemmen tegen wordt 

aangenomen. 

 

8. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 8 november 2018. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de griffier, de voorzitter, 

 

 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen F.L.J. van der Meijden 

 


